
1/5 

 

Z Á P I S N I C A 
z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva v Žlkovciach, ktoré sa konalo  

dňa 03.03.2025 o 17.00 hod. v Kultúrnom dome v Žlkovciach  

 

Prezencia poslancov: 
 

Meno Prítomnosť Čas 

Ľubomír Zachar Neprítomný --- 

Branislav Malovec Prítomný 17:00 – 19:00 

Ing. Róbert Žemla Neprítomný --- 

Mgr. Michal Daniška, PhD. Prítomný 17:00 – 19:00 

Ivan Bokor Prítomný 17:00 – 19:00 

Ing. Marek Molda Prítomný 17:00 – 19:00 

Jozef Klieštinec Prítomný 17:00 – 19:00 

 

1.  Otvorenie, určenie zapisovateľa, schválenie programu zasadnutia 

 

Predkladateľ: Funkcia: Útvar/Orgán: 

Jozef Daniška  starosta 

 

Zápis z rokovania: 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Jozef Daniška, privítal prítomných 

poslancov a zapisovateľku. Skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 5, obecné 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné, za zapisovateľku určil pani Máriu Kinčiovú.   

Starosta obce otvoril diskusiu k návrhu programu. Žiadny z poslancov nevzniesol pripomienku, 

resp. návrh na zmenu programu, preto starosta obce navrhol schválenie programu tak, ako bol 

zverejnený v pozvánke: 

 

1. Otvorenie, schválenie programu zasadnutia, určenie zapisovateľa 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Inventarizačný zápis z vykonania inventarizácie majetku k 31.12.2025 

4. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Žlkovce za rok 2025 

5. Rozpočtové opatrenie 9/2025 

6. Vyhodnotenie rozpočtu obce Žlkovce za rok 2025 

7. Rozpočtové opatrenie 1/2025 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

 

Hlasovanie: 
Hlasovanie č. 1/2025 

Návrh: Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce schvaľuje program zasadnutia obecného 

zastupiteľstva ako bol zverejnený v pozvánke. 

Schválený: Áno Prítomných: 5 Za: 5 Zdržali sa: 0 Proti: 0 Nehlasovali: 0 

 

Uznesenie: 
Uznesenie č. 1/2025 schválené hlasovaním č. 1/2025: 

Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce schvaľuje program zasadnutia obecného zastupiteľstva ako 

bol zverejnený v pozvánke. 
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2. Kontrola plnenia uznesení 

 

Predkladateľ: Funkcia: Útvar/Orgán: 

Jozef Daniška  Starosta 

 

Zápis z rokovania: 
VZN č. 2-4/2024 – VZN boli vyhlásené dňa 5.12.2024 a nadobudli účinnosť od 1.1.2025 

Uzn. 36/2024 – schválený rozpočet bol zverejnený dňa 5.12.2024 a je platný od 1.1.2025 

Uzn. 30/2024 - Dodatok č. 1 k Zmluve o vytvorení spoločného školského úradu bol podpísaný a je 

platný 

Uzn. 31/2024 – Dotácia AST Dent – 1. štvrť rok uhradený 

Uzn. 32/2024 – Zmluva podpísaná zatiaľ s ZO JDS. 

 

 

3. Inventarizačný zápis z vykonania inventarizácie majetku k 31.12.2025 

 

Predkladateľ: Funkcia: Útvar/Orgán: 

Jozef Daniška  Starosta 

 

Zápis z rokovania: 
Pani Mária Kinčiová, pracovníčka obce, informovala poslancov o inventarizačnom zápise z 

vykonania inventarizácie majetku k 31.12.2024. V diskusii odpovedala na otázky poslancov. 

 

Hlasovanie: 
Hlasovanie č. 2/2025 

Návrh: Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce berie na vedomie inventarizačný zápis z 

vykonania inventarizácie majetku obce k 31.12.2024. 

Schválený: Áno Prítomných: 5 Za: 5 Zdržali sa: 0 Proti: 0 Nehlasovali: 0 

 

Uznesenie: 
Uznesenie č. 2/2025 schválené hlasovaním č. 2/2025: 

Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce berie na vedomie inventarizačný zápis z vykonania 

inventarizácie majetku obce k 31.12.2024. 

 

4. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Žlkovce za rok 2024 

 

Predkladateľ: Funkcia: Útvar/Orgán: 

Renáta Beláková Hlavný kontrolór obce  

 

Zápis z rokovania: 
Starosta obce predložil poslancom správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Žlkovce 

pani Renáty Belákovej. 

 

Hlasovanie: 

Hlasovanie č. 3/2025 

Návrh: Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti 

hlavnej kontrolórky obce Žlkovce za rok 2024 

Schválený: Áno Prítomných: 5 Za: 5 Zdržali sa: 0 Proti: 0 Nehlasovali: 0 
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Uznesenie: 
Uznesenie č. 3/2025 schválené hlasovaním č. 3/2025: 

Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky obce Žlkovce za rok 2024 

 

5. Rozpočtové opatrenie 9/2024 

 

Predkladateľ: Funkcia: Útvar/Orgán: 

Jozef Daniška  Starosta 

 

Zápis z rokovania: 
Pani Mária Kinčiová, pracovníčka obce, informovala poslancov o jednotlivých položkách v 

rozpočtovom opatrení č. 9/2024. V diskusii odpovedala na otázky poslancov. 

 

Hlasovanie: 
Hlasovanie č. 4/2025 

Návrh: Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 

9/2024. 

Schválený: Áno Prítomných: 5 Za: 5 Zdržali sa: 0 Proti: 0 Nehlasovali: 0 

 

Uznesenie: 
Uznesenie č. 4/2025 schválené hlasovaním č. 4/2025: 

Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 9/2024. 

 

6. Vyhodnotenie rozpočtu obce Žlkovce za rok 2024 

 

Predkladateľ: Funkcia: Útvar/Orgán: 

Jozef Daniška  Starosta 

 

Zápis z rokovania: 
Pani Mária Kinčiová, pracovníčka obce, informovala poslancov o jednotlivých položkách v 

príjmovej i výdavkovej časti vyhodnotenia rozpočtu za rok 2024. V diskusii odpovedala na otázky 

poslancov. 
 

Hlasovanie: 
Hlasovanie č. 5/2025 

Návrh: Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce berie na vedomie vyhodnotenie rozpočtu obce 

Žlkovce za rok 2024. 

Schválený: Áno Prítomných: 5 Za: 5 Zdržali sa: 0 Proti: 0 Nehlasovali: 0 

 

Uznesenie: 
Uznesenie č. 5/2025 schválené hlasovaním č. 5/2025: 

Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce berie na vedomie vyhodnotenie rozpočtu obce Žlkovce za 

rok 2024. 

 

7. Rozpočtové opatrenie č. 1/2025 

 

Predkladateľ: Funkcia: Útvar/Orgán: 

Jozef Daniška  Starosta 
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Zápis z rokovania: 
Pani Mária Kinčiová, pracovníčka obce, informovala poslancov o rozpočtovom opatrení. V 

diskusii odpovedala na otázky poslancov.  

 

Hlasovanie: 

Hlasovanie č. 6/2025 

Návrh: Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 1/2025. 

Schválený: Áno Prítomných: 5 Za: 5 Zdržali sa: 0 Proti: 0 Nehlasovali: 0 

 

Uznesenie: 
Uznesenie č. 6/2025 schválené hlasovaním č. 6/2025: 

Obecné zastupiteľstvo obce Žlkovce schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 1/2025. 

 

8. Rôzne 

 

V rámci bodu rôzne nemal starosta obce ani poslanci žiadny návrh na prerokovanie. 

 

9. Diskusia 

Starosta obce informoval poslancov : 

 

• Bola realizovaná prekládka plynomeru pred budovou ZŠ a MŠ, plynomer so skrinkou bol 

umiestnený na budovu a už neprekáža v strede chodníka. 

• Realizuje sa osvetlenie prechodu pre chodcov a križovatky pri kanáli Manivier pre 

zvýšenie bezpečnosti chodcov, práce vykonáva firma Brodek. 

• Miera separácie odpadu za rok 2024 je na úrovni 47,91%, je nižšia oproti roku 2023 

nakoľko sa drvilo menej odpadu. Zvýšený poplatok za uloženie odpadu pre rok 2025 je 

vykompenzovaný úsporou za menej drvenia v roku 2024. 

• Bola podaná žiadosť na dotáciu z Envirofondu - traktor s vlečkou, nakladačom a drvičom, 

a žiadosť na dotáciu z MF SR na individuálne potreby obcí – chladiareň v KD 

• Starosta obce poďakoval poslancom za pomoc pri zabíjačke a novoročnom prípitku. 

 

Poslanec Mgr. Michal Daniška, PhD. sa spýtal na aktuálny stav ohľadom novej trafostanice pre 

Dolný koniec a obmedzenia rýchlosti na 30 km/h pre nákladnú dopravu v intraviláne., Zároveň 

navrhol prediskutovať s dopravným inšpektorátom možnosť vyzznačiť „miesto na prechádzanie“ 

s reflexnými prvkami od zástavky autobusu z Trnavy smerom k PD cez hlavnú cestu. Cieľom je 

zvýšenie bezpečnosti chodcov na mieste, kde nie je možné vyznačiť priechod pre chodcov. Ďalej 

sa spýtal, či bol zo strany PD s obcou komunikovaný prejazd kamiónov počas zvozu repy cez most 

v časti Vaniga, nakoľko most i cesta sú obecné a most je v havarijnom stave. Obáva sa, že pri 

prejazde ťažkých kamiónov môže dôjsť k ďalšiemu zhoršeniu stavu mosta resp. škodovej udalosti 

aj na vozidlách. Navrhuje zakázať prejazd po moste pre vozidlá nad určitú hmotnosť.  Poslanec 

Ivan Bokor poukázal na to, že kamióny jazdili plne naložené cez Dolný koniec, t.j. aj cez roštové 

prekrytie kanála Vítová pri dome Komínkových, ktoré je pozvárané zo železných profilov a nemá 

parametre mostu pre nákladnú dopravu, najmä potrebnú nosnosť. Poslanec Ing. Marek Molda 

upozornil, že ak obmedzenia prejazdu cez most nie sú vyznačené, v prípade nehody vozidla na 

moste resp. poškodenia mosta, obec sa môže dostať do problematickej situácie ohľadom náhrady 

škody.  

Starosta obce odpovedal, že o trafostanici nemá informácie, je to projekt Západoslovenskej 

distribučnej. Prejazd kamiónov pri zbere repy nebol konzultovaný s obcou. Pre označenie nosnosti 

mosta je potrebný statický posudok na zhodnotenie stavu mosta. Na vyznačenie miesta na 

prechádzanie, obmedzenie rýchlosti pre nákladnú dopravu v intraviláne na 30km/h a možnosť 

osadenia dopravných značiek sa spýta kpt. Ing. Franeka z okresného dopravného inšpektorátu, 

bude k tomu potrebný projekt dopravného značenia. Navrhuje, aby v ňom boli obsiahnuté všetky 
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požiadavky obce na zmeny a doplnenie dopravného značenia v obci – napr. aj začiatok a koniec 

obce v Dolnom konci,„hlavná cesta“ a „daj prednosť v jazde“ na križovatke uličky na Pažiti a cesty 

III/1311, atď. 

Poslanec Mgr. Michal Daniška PhD. informoval, že Ing. Tibor Stanko vykonal orez konárov 

presahujúcich do jeho poľnohospodárskeho areálu zo stromov rastúcich popri ceste v uličke pred 

rod. domami č. 109 a 110.  Spýtal sa, či Ing. Stanko pripravuje miesto pre zelený pás, teda 

vysadenie izolačnej zelene podľa schváleného ÚPO. Ďalej sa spýtal, či  prebehlo stavebné konanie 

a EIA na stavbu skladov v areáli PD na stredisku v Ratkovciach. Ďalej sa spýtal ako pokračuje 

príprava pozemkových úprav, pričom poukázal na to, že pri nich budetreba brať značný ohľad na 

nariadené protierózne opatrenia. 

Starosta odpovedal, že nevie o zámeroch Ing. Tibora Stanku na výsadbu izolačného pásu v zmysle 

ÚPO a nemá vedomosť v akom stave je príprava EIA procesu a stavebného konania pre sklady 

v areáli PD v Ratkovicach. Bude sa informovať u starostu obce Ratkovce. 

Zatiaľ tiež nemá vedomosť o stave príprav pracovného stretnutia k pozemkovým úpravám v k.ú. 

obce Žlkovce. Bude sa informovať na Okresnom úrade Trnava. 

Poslanec Branislav Malovec sa spýtal, aký retardér by sme si predstavovali pri Vanige a kto čistí 

kanál za kultúrnym domom. Starosta obce odpovedal, že kanál je v správe Hydromeliorácií, š.p., 

ktoré sa starajú len o úsek kanála za cestou I/61 v smere na Trakovice a napriek urgenciám zatiaľ 

nenašli finančné prostriedky na časť vanigovského kanála od hlavnej cesty I/61 po KD Žlkovce. 

Poslanec Mgr. Michal Daniška PhD. doplnil, aby sa pri diskusii s dopravným inšpektorátom 

prediskutoval aj roštový most pri rodinnom dome Komínkových.. 

 

Záver 

Starosta obce poďakoval prítomným poslancom za spoluprácu a ukončil rokovanie obecného 

zastupiteľstva. 
 

 

Výkaz o hlasovaniach: 
 

Poslanec / Hlasovanie č. 1 2 3 4 5 6     

Ľubomír Zachar NEP NEP NEP NEP NEP NEP     

Branislav Malovec ZA ZA ZA ZA ZA ZA     

Ing. Róbert Žemla NEP NEP NEP NEP NEP NEP     

Mgr. Michal Daniška, PhD. ZA ZA ZA ZA ZA ZA     

Ivan Bokor ZA ZA ZA ZA ZA ZA     

Ing. Marek Molda ZA ZA ZA ZA ZA ZA     

Jozef Klieštinec ZA ZA ZA ZA ZA ZA     

 

 

Legenda: 

ZA   - hlasoval/a za návrh 

PRO  - proti 

ZDR - zdržal sa  

NEP  - neprítomný/á 

 

Starosta obce:  Jozef Daniška   ....................................         Zapísala: Mária Kinčiová 


